

Certificat de conformité à la directive Européenne
Certificate of compliance of European Directive
2002/95/EC (RoHS)

DDS
16, Hauman St.
Talpiyot Ind. Zone
Jerusalem 93420 - Israel
Tel. : + 972-2-6788264/5
Fax: + 972-2-6788269

Nous, ci-dessous, **DDS**,
We, hereby, **DDS**,

Certifions que les produits suivants, ainsi que leur dérivés
Hereby certify that the following product and their by-products :

TPL, TPLD4, NSL, DS216, SL30, SL60, Ext-84, Ext-TCPT84, Ext-RLY12, C33, STLO,
Bio range, Card readers range

Satisfont aux exigences imposées par la directive Européenne 2002/95/EC (RoHS) du
Parlement Européen et du Conseil du 27 janvier 2003, traitant des restrictions d'utilisation de certaines
substances dangereuses dans les équipements électriques et électroniques.

*Are compliant with the requirements imposed by the European Directive 2002/95/EC of the
European Parliament and of the Council of 27 January 2003 on the restriction of the use of
certain hazardous substances in electrical and electronic equipment.*

D'après ce que nous savons, nos fournisseurs de composants,
qui nous ont tous donné leur déclaration de conformité RoHS,
n'utilisent pas les substances dangereuses mentionnées dans la norme européenne mentionnée.

*To the best of our knowledge, and according to the RoHS conformity declaration of
our material suppliers, they do not use in the manufacture of their products the hazardous
substances which are listed in the above mentioned EU directive.*

10/06/2006

(Date of Issue)

Warszawski

(Signature)

Mr. Yehuda Warszawski
CEO
DDS Ltd.